
 

 

Trygghetsvandring med «eldreblikk» 
21.4.23 

 

Askim sentrum 
 
 
 

 

Medvirkende: 
- Kathrine Hestø Hansen – varaordfører med sønn Henrik (4) 
- Signe Øye – leder Eldrerådet 
- Rose Ege – Eldrerådet 
- Bodil Bergenhus – Eldrerådet 
- Wenche Sølvberg Sørensen – Eldrerådet 
- Inger Berit Haugstad – Eldrerådet (med el. scooter) 
- Vanja Tronslien – leder Råd for personer med funksjonsnedsettelser 
- Hilde Katralen – enhet rehabilitering, læring og friskliv 
- Irene Teigen Paulsen – fagrådgiver Helse og mestring / representant for Leve hele livet 
- Øivind Olafsrud - seksjonsleder pleie og omsorg 
- Patrick Alexsander Karlsen - Politikontakt Indre Østfold politistasjon 
- Espen Valsgård – leder av forebyggende enhet Indre Østfold politistasjon 

- Vegard Halvorsen – SLT koordinator Indre Østfold kommune Stab Oppvekst 

 
 



 

Side 2 

 

Trygghetsvandringer 
 
Politirådet er et formalisert samarbeid mellom øverste ledelse i kommune og lokalt politi. Rådet skal 
være et strategisk organ for det lokale, kriminalitetsforebyggende arbeidet og sikre utveksling av 
kunnskap og erfaring mellom politi og kommune.  
Politirådsarbeidet er beskrevet i en samarbeidsavtale med 8 utvalgte mål og beskrivelse av 
oppfølgingen av disse. Punkt 8 i Politirådsavtalen sier: Det skal avholdes min. en årlig 
trygghetsvandring med forebyggende perspektiv etter oppsatt plan.  
 
I workshopen fra september 2022 om Aldersvennlig samfunn (ifm Leve hele livet-reformen) ble det 
sett på faktorer av betydning for å føle seg trygg og kunne bevege seg utendørs når man blir eldre. I 
spørreundersøkelsen ut til befolkningen om Aldersvennlig samfunn ble det også spurt om noe av det 
samme. 
 
Dette er noe av det som ble nevnt: 

• Benker/sitteplasser 
• Trapper m/rekkverk 
• Fortau og gangstier tilpasset rullatorer og rullestolbrukere 
• Ledelinjer for blinde og svaksynte 

 
 Å videreutvikle trygghetsvandring til å innbefatte utfordringer for eldre i nærmiljøet, er en av 
anbefalingene som ble lagt fram i sak om Leve hele livet - status og anbefalinger for 2023 - til 
kommunestyret 30. nov. 2022.  
 

«Anbefaling 10. Utfordringer i nærmiljøet – legge til rette for økt bevegelse – benker. 
•        Kommunen videreutvikler tilbudet om benker til flere deler av kommunen 
•        Kommunen bør videreutvikle trygghetsvandring til å innbefatte utfordringer for eldre i 

nærmiljøet.» 

 



 

Side 3 

Fra Rådhus over til Skolegata, ned til Jernbaneovergangen, gjennom gågata over til byrommet og opp 
til Rådhuset igjen via Solkroken  
 

 
1. Utformingen av sittegruppene gjør det vanskelig å bruke disse. Aldersvennlighet? 

2. Må skrus fast løse deler, byttes dårlige bord. Må behandles. 
 

 
3. Mye singel/strøsand og løse brosteiner som ligger på Rådhusplassen, samt hull etter 

manglende brosteiner. Innspill om mange som kjører på lyktestolper utenfor Rådhuset. 
 



 

Side 4 

 

 
 

4. Rådhusgata over til Corner. Gjennomgående svak, slitt maling på fotgjengerovergang. 
Dette var også tilfelle på flere overganger. 

5. Skal fotgjengeroverganger merkes med skilt? 
 

 
6. Veldig gode ledelinjer og renner i Gågata. God framkommelighet for de fleste. 

 
 
 



 

Side 5 

 
7. Overgangen fra Gågata til Guderudparken er humpete. Gangstien ble kjørt av el-scooter og 

det ristet mye, selv om hun kom fram. 
 
 

 

 
 

8. Pent vær, mange innbyggere ute, og hyggelig stemning blant deltakerne gjorde vandringen 
ekstra god. 

 

 
 



 

Side 6 

 
9. Er det ment at det skal være overganger så bør det være trappetrinn. Her kan en fort slå seg  

10. Ned fra Torget 14 (bla. Frivilligsentralen) er det trapp uten rekkverk (mangler bilde)  
 
 

 
11. Det må opprustes benker og sittegrupper. Benker med armlener anbefales.   

 
 
 
 
 
 
 
 



 

Side 7 

 
12.  Et godt eksempel på at det ikke trenger å koste mye med opprustning av sittegrupper. 
Friske farger (som for øvrig Kathrine har vært med og malt). 

13.  Inngangen til «Linna» bak gamle Rui-gården, er mørk (mangler bilde). 
 
 

                                   
14.  Innspill om benker på venstre side             15. Vegard med Patrick og Espen fra politiet. To 

gode opp Kirkegata.                                                 gode samarbeidspartnere      
                                                            

 
 

 



 

Side 8 

 
16. Siste oppsummering for denne gang. Neste gang tar vi turen til Spydeberg og møtes utenfor 

Tebosenteret. Tidspunkt kommer.  
 
 
MVH Irene og Vegard 
 


